
Bæredygtige løsninger for trafik og parkering bør være et krav, som følger 
enhver tilladelse ved nyt byggeri. 

Som beboere i Stavtrup Stationsby, et område med stor livskvalitet for alle generationer 
og med bymæssige arkitektoniske værdier, ser vi med bekymring på en voksende biltrafik 
i området.


Eksempler på øget bilkørsel ses i forbindelse med aktiviteter i og omkring Spejderhus, 
skovfitness, tennisbaner, børnehave, hospice, beskyttede boliger og lokalcenter.


Desuden har de senere års interesse for mange slags friluftsliv medført øget bilkørsel til p-
plads ved spejderhus/ Brabrandsti. P-pladsen er mødested og udgangspunkt for ture ved 
Brabrandsøen.


Intentioner om at få børn og voksne på cyklerne er fine, men virkeligheden er en anden.

Måske er trafiksikkerheden på nuværende tidspunkt ikke tilstrækkelig?


Jarlsmindevej, som er en slags lokal ringvej, der forbinder Silkeborgvej med 
Skanderborgvej og hele den sydlige del af Arhus, er en meget trafikeret vej.


Børn og andre brugere vil blive nødt til at krydse denne trafikerede vej, hvis en for 
området tiltrængt hal placeres på sydsiden af Jarlsmindevej, ned mod Brabrand Sø..


Vi opfordrer derfor kommunen til altid at medtænke bæredygtige trafik- og p-plads 
løsninger, før der gives tilladelse til store byggerier, som kan forventes at  medføre øget 
biltrafik.
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